
Bij deze wil ik me graag aanmelden als spreker op de raadscommissevergadering van 5 
juni aanstaande, over de toekomst van museum Heerenveen. 
 
Ik ben al 16 jaar vrijwillig werkzaam voor museum Heerenveen en doe voor hen het 
collectiebeheer 
 
 
Ik had heel graag de kans om aan de commissie uit te leggen 
 
Waar we tegenaan lopen als de plannen die voorliggen ongewijzigd zouden worden 
uitgevoerd 
 
 
Denk hierbij aan 
 

- Plaatsgebrek, onze collectie is zo groot dat we alleen om hem correct op te slaan 
een minimaal vloeroppervlak nodig hebben. 

 
- De collectie van museum Heerenveen wordt beheerd door een erkend museum 

dat betekent een museum als het onze niet alles zomaar mag met die collectie. 
-  
- Diezelfde status als erkend museum dwingt ons om ons te houden aan regels 

zoals bijvoorbeeld de LAMO (In gewoon Nederlands we mogen niet alles zomaar 
verwijderen uit onze collectie) 

 
- We zijn door diezelfde museale erkenning ook gehouden aan eisen met betrekking 

tot behoud en beheer, wij mogen dus niet zomaar alles bij elkaar zetten in een 
ruimte omdat bijvoorbeeld papier andere bewaaromstandigheden vraagt dan 
zilver, of olieverfschilderijen. 

 
- We komen ook nog tegen dat bepaalde objecten zo waardevol zijn dat ze op een 

bepaalde manier bewaard MOETEN worden, onze zilvercollectie moet bijvoorbeeld 
getoond worden in vitrines met 24 uurs beveiliging. Kunnen we dat niet meer dan 
kunnen we die collectie dus niet meer laten zien. 

-  
- Onder onze collectie bevinden zich ook een aantal langlopende bruiklenen, achter 

deze langlopende bruiklenen liggen overeenkomsten die in sommige gevallen zelfs 
notarieel zijn vastgelegd wij zijn als museum dus niet vrij om langlopende 
afspraken zomaar te negeren. 

 
Dit soort dingen weet de raadscommissie niet, 
 
Dus voel ik mij geroepen om plaats te nemen achter de microfoon 
 
 


